

9D7N 冬日梦幻哈尔滨

沈阳/梅河/长白山/敦化/雪乡

DREAMLIKE WINTER IN HARBIN ~ SHENYANG / MEIHE /
MT. CHANGBAI /DUNHUA / SNOW VILLAGE

Singapore **র Shenyang**

Tour Code: JCSH-7









SCHEDULE

SINGAPORE **T SHENYANG**

(MOB)

SHENYANG (est. 2.5H) 🛱 MEIHE

(L/D)

- ☑ Winter Clothes Shopping ☑ Dongbei Night Market
- MEIHE (est. 4H) AMT. CHANGBAI (B/L/D)
 - ☑ Zhibei Village
 - ☑ Mei Xiao Ye Snowman
 - ☑ Randong Theme Park (Include Snow Slide)
 - (Experience Folk Costume)
 - ☑ Hotel HotSpring (Please Self Prepare Swimsuit)
- MT. CHANGBAI (est. 2.5H) **DUNHUA**

(B/L/D

- ☑ Mt. Changbai North Slope (Include Buggy Car+ Shuttle Ride)
 - *Heaven Pool <mark>[Subject to weather condition]</mark> *Changbai Waterfall

 - *Lvyuantan
 - *Mt. Changbai Hot Spring (Free Hot Spring Egg Each Person)
 - *If Mt. Changbai Northern Slope is Closed, Will be Replaced by Mt. Changbai Demon World Rafting
- DUNHUA (est. 4H) A SNOW VILLAGE (B/L/D
 - ☑ Snow Village (Include Eco Car)

 - Special Gift of Small Fireworks
 - ☑ Dongbei Yangge Dance
 - ☑ Bonfire Party (Subject to Weather Conditions)
 - ☑ Complimentary Short Video (15-20 seconds) SNOW VILLAGE (est. 5H) A HARBIN

- ☑ Enjoy Morning View of Snow Village ☑ Snow Village Stone Monument
- Sightseeing Boardwalk
- ☑ Russian House Visit
- ☑ Experience Horse Sleigh Ride
- **HARBIN**

D₆

(B/L/D

- **Chinese Baroque Old Street**
- ✓ Middle East Railway
- ☑ Central Avenue
- ☑ Ice & Snow World *Please Refer to Remark
- HARBIN € SHENYANG

- ☑ The Imperial Palace of Shenyang (Closed Every) Monday)
- Manqing Street
- ☑ Zhongjie Street
- *Take High-speed Train to Shenyang (Second Class)

SHENYANG T SINGAPORE

(В/МОВ

TOURIST ATTRACTIONS:

HARBIN

- Ice & Snow World Ice and Snow World is built entirely from natural ice and snow and is presented each winter as a seasonal spectacle. It is filled with giant ice sculptures, illuminated displays, thrilling slides, and immersive experiences, all crafted to showcase the artistry of winter. The park is transformed into a glowing ice city, where lights and structures create a dreamlike atmosphere. It is widely regarded as a must-visit winter landmark, offering one of the most unforgettable seasonal experiences in the world.
- St. Sophia Church Square Located in the heart of Harbin, is one of the city's most iconic European-style landmarks. At its center stands Saint Sophia Church, built in 1907, featuring a graceful Byzantine dome and red brick exterior—a masterpiece of East-West architectural fusion
- Flood Control Memorial Tower T A key landmark in Harbin, symbolizing the city's resilience in overcoming natural disasters. It was built to commemorate the 1957 flood victory and completed in 1958. The monument was jointly designed by Soviet architect Zyerelov and Li Guangyao, a second-generation architect from Harbin Institute of Technology. The memorial tower stands as a powerful symbol of Harbin's history and strength.

SNOW VILLAGE

China Snow Village - China Snow Village is one of the snowiest places in China, with over 2 meters of snowfall and a 7-month snow season. Its thick snow creates stunning natural scenes, covering rooftops and trees like sculptures. At night, glowing red lanterns turn the village into a fairytale. Visitors can stroll snowy trails, take photos, and enjoy the peaceful beauty of a northern winter.

MOUNTAIN CHANGBAI

Mt. Changbai North Slope - Changbai Mountain's Tianchi is known as the North Slope Scenic Area. Within the North Slope Scenic Area are many classical geological wonders such as the Changbai Mountain Waterfall, the Julong Hot Springs and the Gudi (Valley Floor) Forest Ocean.

SHENYANG

The Imperial Palace of Shenyang - Allso known as Shengjing Palace, is one of only two surviving ancient palace complexes in China. Built in the early Qing Dynasty nearly 400 years ago, it holds great historical and cultural significance.

lce & Snow World is subject to the opening schedule of scenic area (estimate open in late December). Will be replaced with Indoor Ice and Snow Fantasy Pavilion if the scenic area is not open. (Include



7 Breakfast / 7 Lunch / 7 Dinner

Special Cuisine:

Liao Cai Cuisine North Korean Cuisine Russian Family Cuisine Pot Stew Cuisine

Rainbow Trout Cuisine Snow Clam Cuisine Pork Ribs Cuisine Roasted Duck Cuisine

BBQ Cuisine Snow Village Cuisine Dongbei Country-style Cuisine

HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Meihe Hanlin Ruihe Hotel or Similar Class
- Mt. Changbai Dongwo Hotel or Similar Class Dunhua Tiger Hotel or Similar Class
- Snow Village Homestay or Similar Class
- ✓ Harbin Steigenberger Hotel or Similar Class
- ✓ Shenyang Sheraton Hotel or Similar Class

- x1 Night
- x1 Night
- x1 Night
- x1 Night
- x2 Nights x1 Night

Optional Tour: Ice and Snow Off-road Vehicle Experience + Snow Queue + Snow Circle Drift + Ice Sledge [RMB 580/person]





情简行程

新加坡 🛪 沈阳 第一天

(机上用餐)

第二天

沈阳 (约2.5H) 💂 梅河

(午/晚)

☑ 采购冬装御寒 ☑ 东北不夜城

梅河 (约4H) 🗐 长白山 第三天

(早/午/晚)

- ☑ 知北村
- ☑ 梅小野雪人 ☑ 燃冬乐园(雪地滑梯,雪上飞碟)
- ☑ 朝鲜族民俗村-穿民族服装拍照
- ☑ 酒店内温泉泡汤 (请自备泳衣泳帽)

第四天

长白山 (约2.5H) 💂 敦化

- ☑ 长白山北景区(含区间车+环保车+到站车) 天池[视天 气情况, 如遇大雪封山则无法登山]
 - *长白瀑布

 - *聚龙温泉群(赠送每人一个温泉水煮蛋) **如遇长白山北景区关闭,则以长白山魔界漂

第五天

敦化 (约4H) 🔒 雪乡

(早/午/晚

- ☑ 雪乡童话风景区(含环保车) ☑ 雪韵大街
- ☑ 特别赠送小型烟花
- ☑ 东北大秧歌舞
- ☑ 篝火晚会(视天气情况而定) ☑ 赠送航拍小视频(15-20秒)

第六天

雪乡 (约5H) 🗐 哈尔滨

(早/午/晚

- ☑ **享受**雪乡晨景 ☑ 雪乡大石碑 ☑ 观光木栈道 ☑ 俄户家访

- ☑ 体验马拉雪橇

第七天

哈尔滨

(早/午/晚)

- ☑ 中华巴洛克老街 ☑ 圣索菲亚教堂广
- ☑ 中东铁路桥
- ☑ 防洪纪念塔
- ☑ 中央大街 ☑ 冰雪大世界 *请参考备注

第八天

哈尔滨 🖟 沈阳

(早/午/晚

- ☑ 沈阳故宫 (每周一闭馆) ☑ 满清一条街
- ☑ 中街步行街
- *搭乘高铁/动车(二等座)前往沈阳

第九天

沈阳 🏹 新加坡

(早/机上用餐

观光景点:

哈尔滨

- 冰雪大世界 冰雪大世界是世界级的冰雪艺术殿堂,每年冬季限时呈现,以天然冰雪打造,规 模宏大、气势震撼。这里汇集了顶级冰雕、梦幻灯光秀、巨型滑道和沉浸式互动装置,将冰雪与 创意完美融合。夜晚灯光点亮整座冰城,如童话世界般绚丽夺目。既是冰雪建筑的奇迹,也是冬 季旅行的浪漫高光地标,一生值得亲临一次。
- 圣索菲亚教堂广场 圣索菲亚教堂广场位于哈尔滨市中心,是城市最具代表性的欧式风情地标 。广场中央的圣索菲亚教堂建于1907年,拥有典雅的拜占庭式圆顶和红砖外墙,是中西建筑融合 的杰作。
- 防洪胜利纪念塔 防洪纪念塔 防洪纪念塔是哈尔滨重要地标,象征哈尔滨人民战胜自然灾 害的坚强精神。为纪念1957年抗洪胜利而建,于1958年落成,由苏联设计师兹耶列夫与哈工大 第二代建筑师李光耀共同设计。塔体庄重,与江景相映,是哈尔滨历史与力量的象征。

中国雪乡 - 中国雪乡是中国积雪量最多、雪期最长的地区之一,年降雪量可达2米以上,积雪期 长达7个月。雪乡以独特的雪景奇观闻名,层层积雪覆盖屋顶、树梢与木栅栏,形成自然雕刻般 的奇景,将村落铺陈成一幅纯白雪景画,夜晚红灯笼点缀其间,如入梦幻童话世界。游客可漫步 林间雪道、拍摄雪景、打雪仗,感受北方冬日里最干净的美好。

长白山

长白山北坡风景区 - 参观天池,绿渊潭,长白瀑布,温泉群,天池呈椭圆形,火山喷发后在雨水 、雪水和地下泉水的作用形成的口湖。四季风光迷人,气势恢宏,十六座山峰簇拥着一潭平静的 湖水,春秋季池边的草甸上山花遍地。长白瀑布槎河流到1250米后,飞流直泻,形成高达68米 的长白瀑布。水势湍急,一眼望去,瀑布像一架斜立的天梯。

沈阳

沈阳故宫 - 沈阳故宫,又称盛京皇宫,是中国仅存的两大古代宫殿建筑群之一,建于清初,距今 已有近400年历史,曾为清太祖、清太宗执政之地,具有深厚的历史与文化价值。

冰雪大世界需视景区开放时间而定(预计12月下旬开放) 如未开园则更换参观冰雪大世界室内冰雪四季梦幻馆(含棉服)







✓ 7 早餐 / 7 午餐 / 7 晚餐

风味餐:

辽菜风味 雪蛤宴 特色铁锅炖

特色虹鳟鱼 雪乡风味 东北农家风味 烤肉风味 俄罗斯家庭餐 吊炉饼烤鸭

朝鲜风味 酱骨头风味

* * * *

酒店住宿(7晚)

- 长白山东沃温泉酒店或同级
- 敦化泰格酒店或同级
- ✓ 沈阳绿城喜来登酒店或同级

- ✓ 梅河翰林睿荷酒店或同级 x1 晚 x1 晚
 - x1 晚 特色雪乡民宿或同级 x1 晚
 - 哈尔滨融创施柏阁酒店或同级 x2 晚 x1 晚

推荐自费:冰雪全地形越野车体验+雪地长龙+雪圈漂移+冰爬犁【人民币580/人】

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

旅游质讯 General Information

·哈尔滨 HARBIN ·

**** 货币 信用卡 Chinese Yuan - CNY *致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 Currency **Credit Card** Renminbi - RMB 中国元 * Major credit cards such as Visa and Master - CNY card are mostly widely used. 人民币 - RMB 货币兑换率 拨号代码 10N CNY = MYR 6.50 **CHINA Exchange Rate Dial Code** : +86 中国 : +86 10 元= 马币 6.50 *Subject to currency of the day**以当天汇率为准* 类型/Type A-两脚扁型插头/2Flat Blade Pin 插座 申压 类型/Type B-两脚扁型+一圆型插头/ Voltage - almost always 220 V **Power Socket** Voltage 2 Flat Blade Pin + 1 Round Pin 电压 - 220伏特 类型/Type I-八字扁型脚+接地孔/3 Oblique Flat Blade Pin "V-Shape" Check in Luggage: 20 kg Each guest is allowed 1 piece 行李托运 of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 时差 China - No time different with Malaysia Luggage handbag on-board. The main cabin baggage shall not Time Different Allowance 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及一件托运行李不超过20公斤 *Subject to change**可随时更改* Spring 春季 Summer 夏季 Winter 冬季 Autumn 秋季 Weather 3月-5月 6月-8月 9月-11月 12月-2月 Mar to May Jun to Aug Sep to Nov Dec to Feb 22°C ~10°C 30°C ~20°C 24°C ~ 10°C -30 °C ~-15 °C *Subject to weather of the day**以当天天气报告为准* 飞机型号 Aircraft Type **B788** *Subject to change**可随时更改* Departure Date: Flight: 出发日期: 航班行程: Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费: 团费: Agent Collection Fee: Tipping: 旅行社代收费: 小费: Visa: **Travel Insurance:** 签证: 旅行保险: TOTAL: 总数:



GD Partner: